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      Аннотация

    
        
          В данной работе разработан проект жилого здания высотой 100.88 метров с расположением в нем многофункционального комплекса на первом этаже. Для объекта произведены теплотехнические расчеты к ограждающим стенам. Подобраны деревянные CLT панели. На этапе расчета схемы применен расчетный комплекс SCAD. Для объекта разработана проектная документация согласно Постановлению Правительства РФ №87 от 16.02.2008 г. «О составе разделов проектной документации и требованиях к их содержанию».
        

        
          In this work, a project of a residential building with a height of 100.88 meters with the location of a multifunctional complex on the ground floor. For the performed thermal calculations for non-load-bearing walls. Selected wooden CLT panels. At the stage of calculation of the scheme the calculation complex SCAD is applied. The project documentation was developed for the object in accordance with the RF Government Decree No. 87 of 16.02.2008 "On the composition of sections of project documentation and requirements for their content".
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